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STRÁNKA 1 

ČTĚTE, NEŽ TO SMAŽOU! 

 
Symbol hry „Trollface“  

Není troll jako 
troll 

06. 04 .2022 VEVA 

Při slově „troll“ někomu naskočí 
představa fantasy monstra, někomu 
jinému, asi hlavně z té starší 
generace, malá figurka s 
křiklavými vlasy. U té dnešní to 
bude nejspíš obrázek, jenž je 
symbolický pro mnoho memů, 
Trollface. A tento konkrétní troll 
se stal symbolem pro jednu 
„offline“ hru, která vznikla během 
vládních protikovidových 
opatřeních. Ty přiměli pár 
nadšenců vytvořit jednoduché 
příležitosti pro zážitky a náhodná 
setkání. K účasti na této hře stačí 
mít viditelný symbol Trollface a 
ochotu vyplnit (a případně i 
vymyslet) zadané úkoly za 
symbolickou odměnu. Dle slov 
autorů z jejich stránek: „Bohužel, 
nemůžeme vyprávět historky „Když 
jsme šli na pivo…“, ale může 
vyprávět, jaké to bylo přesvědčit 
kamaráda recitovat báseň na Ipáku 
za kus kuřete z KFC.“  To by mohlo 
být zajímavé vyprávění, 
nemyslíte? Stačí si vyrobit 
odznáček a vyjít směle do ulic! 

 
Ilustrační obrázek 

 
05. 04. 2022 TOVO 

Všichni víme, že dnešní doba umělcům 
zrovna moc nepřeje. Pandemie a s ní 
spojená vládní opatření zavřela 
divadla, kluby i galerie, čímž v 
podstatě znemožnila jakoukoliv 
prezentaci své tvorby všem, kterým se 
nepodařilo včas přesídlit na internet 
či do upravených vnějších prostor. 
Nejen jednotlivci ale i umělecké 
instituce se tím dostaly do velmi 
těžké finanční situace a nejedno z 
dříve oblíbených pražským míst tak 
možná už nikdy znovu neotevře své 
dveře. 
 

Takový osud bohužel potkal i galerii 
Múza, známou například díky výstavě 
kontroverzních děl Marcella Mancini, 
nebo vernisáži "Vzdech v Zdech". Její 
majitelka byla nucena po dvou letech 
finančního strádání celou budovu 
prodat a podle informací, které se 
naší redakci podařilo zjistit, plánuje 
nový majitel v jejích prostorách 
zřídit noční "pánský" klub. Čtenář si 
jistě domyslí, jaký druh 
"profesionálního umění" zde bude 
nejspíš nově vystavován. 
 
Pražští umělci tak přišli o další 
prostor pro svou realizaci a my se 
ptáme – kdy to skončí? Kdo bude další 
na řadě? Stane se i z našich novin 
jen hanbatý plátek pro zvrhlou 
smetánku? 

 
 

V TOMTO VYDÁNÍ

HON NA LIŠKY SKONČIL! ČEKÁ NÁS VÁLKA GANGŮ? 
TECHNICKÁ ZÁVADA 
NEBO PROKLETÍ? 
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STRÁNKA 2 

Hon na lišky 
skončil! Příští 
sezóna: kachny! 

Čiči-čí další  
párty kočičí! 

ČEKÁ NÁS VÁLKA GANGŮ? 

Pražská 
náplavka 
v ohrožení! 
06. 04. 2022 VEVA 
 
Již je obecně známo, že na 
pražské náplavce se usídlily 
labutě. Jejich dřívější vůdce, 
který se netajil svými 
radikálními postoji, před půl 
druhým rokem zemřel za 
podivných okolností. Dodnes se 
šeptá, jestli to byla jen obyčejná 
nehoda nebo jestli v tom někdo 
měl prsty.  

Jejich aktuální vůdce, jehož 
názory jsou smířlivější než jeho 
předchůdce, se může jevit jako 
někdo, kdo na celé situaci získal 
nejvíce. Co když však věci nejsou 
takové, jak se sami nabízejí? Do 
Prahy se začaly stahovat nutrie 
z celého Česka. Jeden gang z 
Mostu, který se již v tomto městě 
neblaze proslavil svou agresí, si 
našel nové teritorium právě na 
pražské náplavce. Co když bylo v 
jejich zájmu odstranit starého 
vůdce, který by pro jejich plány 
byl velkou překážkou, kdežto se 
smířlivějším vůdcem očekávají 
lehčí pořízení? Nebo i aktuální 
labutí vůdce je někdo, koho by 
bylo dobré odstranit? Čeká snad 
břehy Vltavy tvrdý boj o území 
mezi labutěmi a nutriemi? A jak 
moc to ovlivní běžný život 
Pražanů? Máme se bát? 

 
psi pana 
Pavlova 
čekají na svůj 
vlak 
nasednou a 
odjedou 
někteří 
zmeškají 
někteří 
nenajdou 
všichni se těší 
na příděl 
psi pana 
Pavlova 
zima nezima 
déšť nedéšť 
vyhrnuté límce 
psi pana 
Pavlova 
zima nezima 
déšť nedéšť 
připravená 
břicha 
psi pana 
Pavlova 
bloudí v zemi 
nikoho 
mezi dvěma 
okenními skly 
někteří 
zmeškají 
někteří 
nenajdou 
všichni se těší 
na příděl 
 

 
psi pana Pavlova 
zima nezima 
déšť nedéšť 
vyhrnuté límce 
psi pana Pavlova 
zima nezima 
déšť nedéšť 
připravená břicha 
psi pana Pavlova 
zima nezima 
déšť nedéšť 
vzorně čekají psi 
pana Pavlova 
psi pana Pavlova 
I. P. Pavlova 
 

06. 04. 2022 VEVA 

Máme skvělou zprávu pro všechny 
milovníky koček! Do Prahy opět 
zavítal náš oblíbený putovní bar 
Na měsíci! Pro všechny kocourky a 
kočičky a jejich obdivovatele se 
otevře 08.04.2022 na adrese 
Drtinova 20, Praha 5, kdy se 
můžete těšit nejen na společnost 
přítulných vrnících čičin, ale i 
na dobré jídlo a pití. 
Samozřejmostí je přítomnost 
okouzlující paní majitelky, která 
se naší redakci svěřila, že se 
velmi těší na své hosty, nejen na 
ty stálé, ale i na nové tváře. Také 
zmínila, že se jí líbila iniciativa 
vzniklá na minulé párty v baru Na 
měsíci, která se rozhodla 
podporovat opuštěná koťata. 
Ujistila nás, že pokud by hosté 
zanesli nějakou drobnost na 
dobročinné účely, zajistí předání 
do správných tlapek. 

TECHNICKÁ ZÁVADA NEBO PROKLETÍ? 

Záhadné jevy v domě objasněny! 
03. 04. 2022 PEMA 

  
INZERCE 

 Nevíte, co dělat v téhle nejisté době? 
Jolanda Vám poradí! 

Buďte hodně doma v teple u telefonu! 
Neváhejte a pište na tel. 

č.: 602 615 284 
 

 
Nenechte své sny zmizet 

nebo zapomenout. 
Zkušený sběratel se o vaše sny 

dobře postará. 
Volejte  601 520 339 dříve než 

zapomenete 
 

 
Nevíte, jak to Vaše babička myslela 

se svou závětí? Nestihli jste se 
rozloučit se svým milovaným? Chcete 
ještě spatřit svého zaběhlého pejska? 

Nezoufejte! 
Médium Naďa Vám umožní kontaktovat 

Vaše zesnulé blízké! 
Spolehlivě, rychle, diskrétně! 

Zakázky na seanci pište ve formě SMS 
na tel. č.: 608 507 787 

Případ domu v Rokycanově ulici na 
pražském Žižkově, ve kterém mělo od 
konce září loňského roku docházet bez 
zjevné příčiny k zahoření zásuvek, 
dalších předmětů a jiným úkazům je 
objasněn. 
 
Šetření zmiňovaného případu převzala v 
tomto měsíci služba kriminální policie a 
vyšetřování. Policisté shromáždili 
vyhotovené znalecké posudky, které již 
byly vypracovány firmami a 
společnostmi zainteresovanými na 
objasnění událostí v interiéru domu. 
Provedli ohledání místa činu, zajistili 
věcné stopy a zainteresované osoby 
podaly k případu vysvětlení. K 
posouzení po odborné stránce byl jako 
konzultant přizván specialista pro 
neonizující záření doc. RNDr. František  

Dopil, Dr.Sc., který svými odbornými 
znalostmi podstatně přispěl k 
objasnění. 
 
Na základě zjištěných skutečností 
policie dospěla k závěru, že události v 
domě musí být zapříčiněny konáním 
fyzické osoby, která se k poškozování 
věcí v následném podání vysvětlení 
přiznala. Neobjasněný zůstává důvod 
vypadávání elektrických jističů v 
domě, kdy se jedná s největší 
pravděpodobností o technickou závadu a 
zjišťování příčiny této závady není v 
kompetenci řešení policie. 
 
S ohledem na výši způsobené škody v 
domě, která nepřesáhla částku pět tisíc 
korun, se nejedná o podezření ze 
spáchání trestného činu dle trestního 
zákona a případ bude odložen. 


